



2023 積分優惠計劃 Bonus Point Program

換領/換購方法 Gift Redemption Instruction

免費購物 Free Shopping

您可將所累積的積分當成現金，到下列特約商戶選擇自己的心水禮品。
Convert the Bonus Points into cash credit to spend on any item in the following merchants.

- 卡撒天嬌床上用品專門店 Casablanca Loja Exclusiva
- 震濠電業有限公司 SOC. COM ART.ELECT. ODD & EVEN LDA
- 曲奇精品店 Cookie Gift Shop
- 明星百貨 Meng Seng Co.

於特約商戶選擇禮品後，可由商戶即場代辦申請手續。
The designated merchant will assist the cardholders in applying the gifts onsite.

指定或推廣禮品 Specified or Promotional Gifts

- A** 填妥表格連同信用卡正面及背面副本，請交回至
Please submit the completed forms and Credit Card Front and Back copy to:

澳門商業銀行總行或各分行
BCM Main Branch or any other branches

澳門郵政信箱545號
Macau P.O. Box No. 545

- B** 填妥表格並圖文傳真至
Fax Redemption:
2871 0563

- C** 澳門商業銀行網頁
BCM Website:
www.bcm.com.mo

卡主必須先登記成為澳門商業銀行網上銀行用戶，方可進行禮品換領。
Cardholders should pre-register to our BCM Net e-Banking Service to access gift redemption.

- D** 致電「商業理財通」
Call our TeleBCM-Credit Card Phone Banking Service:
8796 8888

* 如經網上銀行、電話理財、圖文傳真、郵寄方式申請，本行將於收到申請表格後七個工作天內發出禮品換領通知書。
Redemption letter will be sent to cardholders within 7 working days upon receipt of the application through BCM Net, TeleBCM Service, fax or by mail.

* 請注意信用卡賬戶內的積分有效期限，逾時作廢。
Please pay attention to the expiry date of your credit card bonus point.